

Issachar Watchmen Methodist 27/08-02/09/2020

Prayer Items for 5th week of August

1. Family

Pray for the spiritual life of the family. Pray for the children:

- 1) that they are able to catch up with their studies, especially those that are going to take the SPM and STPM exams. Pray also for those that are still studying online (i.e.: those studying in universities) that they are able to focus and understand the lessons.
- 2) Pray that the children will get the nurturing and mentoring they need to grow and mature spiritually.
- 3) Pray for God's protection for the children from attacks from the evil one, and for safety.

2. Church

Pray for the Malaysian Church. Ask God to help our Christians make firm and sincere decisions to surrender to God completely. Ask the Lord to enable dysfunctional and broken families to seek forgiveness for one another, to heal and repair their relationship, and to build strong family altars. Ask the Lord to raise up the church and respond to God's call to live a holy life and to shine as salt and light in the society and country.

3. Community

Pray that the community in Sarawak will continue to be cautious and take great care to prevent the spread of the COVID-19 virus, and a possible second wave here in Sarawak. Pray that those who are down with the virus gets the care and treatment that they need to fully recover. Pray also for wisdom and strength for the doctors and nurses working to treat their patients.

4. Nation

- a. Pray for wisdom for the Malaysian Ministry of Health, especially our Director General of Health Malaysia (Datuk Dr Noor Hisham Abdullah), as they continue to monitor and handle the COVID-19 situation in Malaysia. Pray that as the RMCO comes to an end on 31st August, that the ministry will be able to assess and recommend the right and safe procedures for months to come. Pray that they will not be affected by external pressures to make rash or unsafe decisions.
- b. Pray for the successful execution and progress of the National Economic Recovery Plan ("NERP") that is worth RM35 billion. Pray that the NERP is able to achieve its goals of aiding Malaysia's economic recovery through empowering the people, propelling businesses and stimulating the economy.

5. World

Pray for the floods in Sichuan, China due to heavy rains. May the Lord show mercy and save the people from the disaster and keep the loss of life and property to a minimum.

Pray for California as they face the wildfires. May the Lord have mercy, so that the wildfires will soon be put out, reducing the loss of life and environmental damage. We ask the Lord to lead countries around the world to closer understanding and cooperation to jointly address the epidemic, humanitarian, economic and environmental issues of the world.

卫理公会以萨迦守望者 27/08-02/09/2020

八月第五个星期的祷告事项

1. 家庭

为家庭的属灵生活祷告。为孩子们祈祷：

- 1) 祈求他们可以跟得上教学，尤其是那些将要参加 SPM 和 STPM 考试的人。也为仍在上网课的人（例：大专生）祈祷，以便他们可以集中精力并理解课程。
- 2) 祈求孩子们得到他们在灵性上的成长和成熟所需的教育和指导。
- 3) 为儿童免受撒旦的袭击和他们的生命安全，祈求上帝保护。

2. 教会

为马来西亚教会祷告。求神帮助我国的基督徒能做出坚定并真诚的决定，完全降服于神。求主使失调和破碎的家庭能寻求彼此的饶恕，让他们之间的关系得到医治和修复，建立牢固的家庭祭坛。求主使教会兴起并回应神的呼召，过圣洁的生活，在社会和国家中为主发光作盐。

3. 社区

祷告砂拉越社区有谨慎，能防止新冠病毒的扩散和第二波疫情的来袭。祈求每一位确诊者可以得到完善的医疗救治直到康复。也祈求主赐下智慧和能力于每一位医疗人员，让他们知道如何给病患治疗。

4. 国家

- a. 为马来西亚卫生部，特别是马来西亚卫生部总监（拿督诺希山）祈求智慧，因为他们将继续监测和解决马来西亚的 COVID-19 局势。祈祷 RMCO 可以顺利于 8 月 31 日结束，以便卫生部可以评估并建议未来几个月正确而安全的程序。祈求他们不会受到外部压力的影响而做出仓促或不安全的决定。
- b. 为成功实施并取得总值 350 亿令吉的国家经济复苏计划（NERP）祈祷。祈祷 NERP 能够通过赋予人民权力，鼓励商业和刺激经济来达致马来西亚经济复苏的目标。

5. 世界

为中国四川面对强降雨导致洪灾祷告。求主施恩怜悯，拯救人民脱离灾害，保守生命财产损失降至最低。为美国加州面对森林大火祷告，求主怜悯，让林火很快被扑灭，减低生命财产损失和环境灾害。求主带领世界各国和国际间有更紧密的谅解和合作，共同应对全球化的疫情、人道、经济和环境课题。

Isakhar Pengawal Methodist 27/08-02/09/2020

Doa minggu kelima Ogos

1. Keluarga

Doakan untuk kehidupan rohani keluarga. Doakan untuk anak-anak:

- 1) agar mereka dapat mengikuti pelajaran mereka, terutamanya yang akan menduduki peperiksaan SPM dan STPM. Berdoalah juga untuk mereka yang masih mengikuti pembelajaran atas talian (iaitu: mereka yang belajar di universiti) agar mereka dapat memberi tumpuan dan memahami pelajaran.
- 2) Berdoalah agar anak-anak mendapat didikan dan bimbingan yang mereka perlukan untuk tumbuh dan matang dari segi rohani.
- 3) Berdoalah untuk perlindungan Tuhan bagi anak-anak dari serangan syaitan, dan untuk keselamatan.

2. Gereja

Doakan untuk gereja Malaysia. Berdoalah agar Tuhan menolong orang Kristian di negara kita membuat keputusan yang tegas dan ikhlas dan berserah sepenuhnya kepada Tuhan. Berdoalah agar keluarga yang melalui masalah rumah tangga dapat meminta pengampunan diantara satu sama lain, agar hubungan mereka dapat disembuhkan dan diperbaiki, dan mezbah keluarga yang kuat dapat dijalin. Berdoalah agar Tuhan membuat gereja bangkit dan menyahut seruan Tuhan untuk menjalani kehidupan yang suci dan bersinar sebagai garam dan cahaya bagi Tuhan dalam masyarakat dan negara.

3. Komuniti

Berdoalah agar masyarakat di Sarawak akan terus berhati-hati untuk mencegah penyebaran virus COVID-19, dan mencegah kemungkinan belakunya gelombang kedua di Sarawak. Berdoalah agar mereka yang dijangkiti virus akan mendapat rawatan diperlukan untuk pulih sepenuhnya. Berdoalah juga untuk kebijaksanaan dan kekuatan bagi doktor dan jururawat yang sedang berusaha merawat pesakit-pesakit mereka.

4. Negara

- a. Doakan kebijaksanaan untuk Kementerian Kesihatan Malaysia, terutamanya Ketua Pengarah Kesihatan Malaysia (Datuk Dr Noor Hisham Abdullah), kerana mereka terus memantau dan menangani situasi COVID-19 di Malaysia. Doakan agar RMCO berakhir pada 31 Ogos, agar kementerian dapat menilai dan mengesyorkan prosedur yang betul dan selamat untuk bulan-bulan yang akan datang. Berdoalah agar mereka tidak dipengaruhi oleh tekanan luaran untuk membuat keputusan yang terburu-buru atau tidak selamat.
- b. Doakan untuk kejayaan pelaksanaan dan kemajuan Rancangan Pemulihan Ekonomi Nasional (“NERP”) yang bernilai RM35 bilion. Doakan agar NERP dapat mencapai matlamatnya untuk membantu pemulihan ekonomi Malaysia melalui memperkasakan rakyat, mendorong perniagaan dan merangsang ekonomi.

5. Dunia

Doakan untuk situasi banjir yang disebabkan oleh hujan lebat di Sichuan, China. Doakan agar Tuhan akan kasihani dan selamatkan orang-orang daripada bencana, dan minimakan kehilangan nyawa dan harta benda. Berdoalah untuk kebakaran hutan yang berlaku di California, AS, dan agar Tuhan akan berbelas kasihan dan memadamkan kebakaran dengan cepat serta mengurangi kehilangan nyawa, harta benda dan bencana alam sekitar. Berdoalah agar Tuhan memimpin negara-negara dari seluruh dunia untuk berkerjasama dengan lebih erat untuk menangani masalah wabak global, kemanusiaan, ekonomi dan alam sekitar.